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         Pige - Kvinder 

Referat udvalgsmøde torsdag d. 23/3-2023. 

 
 

Tilstede: Kristian Kamp, Mogens Hedelund, Aase Damgaard, Torben Kristiansen 

 

Afbud: Karl Brynningsen, Kurt Nørregaard Jeppesen 

 

1. Godkendelse af dagsorden, udpegning af referent. 

Dagsorden godkendt – Aase referent.   

Kristian Kamp mødeleder.  

2. Godkendelse af referat 25/1-2023 

Referat godkendt 

3. Orientering fra formanden (Kurt Nørregaard Jeppesen) 

Kurt er pt hængt op, arbejdsmæssigt, som det ser ud nu, frem til sommerferien. Det betyder at 

der skal findes afløser til fysiske møder. Hvor det kan lade sig gøre, deltager han gerne online. 

Respons på mails og øvrige kontakt, må påregnes at være længere end normalt. 

Umiddelbart forstår vi det sådan, at Kurt deltager på Teams, og ellers forløber møderne som 

normalt.  

a) Information fra bestyrelsesmøde VIF. 

DBU´s retningslinjer angående snus og alkohol på hjemmesiden. Retningslinjerne lægges 

på hjemmesiden af UL. 

Kunstgræs, time forbrug for efterårshalvåret 2022 er modtaget og de enkelte sportsudvalg 

gennemgår listen. ML rundsender tilsvarende liste for forårshalvåret 2022. 

Strategi 2027 Pige-kvindefodbold. KNJ redegjorde afdelingens ambitioner frem mod 

2027. Status quo er ikke nok til at følge med udviklingen indenfor dansk kvindefodbold.   

Et eventuelt samarbejde med EfB er ikke aktuel for nærværende. 

Dog vil de gerne spare med os, i forhold til udviklingsarbejdet 

Licens-tilskuddet fra DBU afhænger af antallet af stjerner, men mertilskuddet dækker ikke 

de forøgede udgifter ved at opnå en ekstra stjerne. 

Bestyrelsen bakkede op omkring afdelingens sondering af muligheder og pointerede, at 

kommunikation og løbende information i den forbindelse skal prioriteres. 

Unge fra Varde Kaserne. MMM er blevet kontaktet af Julie Maigaard (Forvaltningen) an-

gående spillere fra Kasernen. Evt. lukket 7-mandshold. Det er bestyrelsen positiv overfor. 

Skal vi gøre noget i den forbindelse, der er også kvindelige VPL, både i Varde og Oksbøl, 

eventuelt opslag? 

Udvalget er fint indforstået med, at de kommer, men de vil ikke være at regne med i for-

hold til træning. Da deres værnepligt er kort, og de vil være på øvelser mv, så vi kan ikke 

regne med dem. Hvis det er for at de udelukkende skal være på lukkede hold, er det helt 

fint, men vi ser det ikke som en del af den gældende opsæt.  

http://www.vardeif.dk/
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Penge fra Kurt Carstensen og Peter Haahr Nielsen (Carlsberg). Kurt Carstensen har vide-

regivet bestyrelseshonorar på 20.000 kr. til Varde IF (10.000 kr.) og Varde IF Herre Fod-

bold (10.000). Peter Haahr Nielsen har videregivet bestyrelseshonoraret til henholdsvis 

U13 og U14 drengene. 

4. Regnskab 

1) Regnskab 2022 – 2023 

Status kontingent betaling/medlemmer for foråret 2023. D. 23/2-2023, er vi 97 med-

lemmer kontra 151 i efteråret. Cheftrænerne/årgangene skal gøre status, således de sid-

ste spillere får betalt. For nuværende er det faktisk kun senior og U13 der kan stille 

hold. 

U13 har mistet en del medlemmer – spændende om de kommer igen. 

U14 Status Quo 

U16 DM status Quo, liga 1 og 3 har mistet lidt spillere.  

U18 stabil – en enkelt stoppet og en langtidsskadet.  

Den primære grund er at vi i efteråret er nødt til at sprede holdene forskellige steder, 

for at de kan træne.  

Forslag om, at man flytter kontingent betaling til ¼, hvor alle er tilbage og klar til 

kamp start - Kurt evt tage det med til bestyrelsen 

5. Orientering fra øvrige   

1) Talentsektorgruppen (Kristian Kamp) 

a) Audit DBU. 

En god dag, hvor mange blev auditeret, både ledelse og træner. Rundvisning og 

bespisning - alt i alt en rigtig fin dag.   

Alle var efter dagen enige om, at det var svært at vide, hvordan det er gået.  

Den umiddelbare tilbagemelding var god, men der er ikke store spring opleves 

ikke mere, det er små skridt frem og tilbage.  

Vi er gået frem på 9 parameter, 1 er gået den gale vej – og det er vi uden skyld 

i.  

Der er flere parametre, hvor vi er gået frem, som gør at vi tror på, at det vil gå 

os godt i forhold til vores ansøgning.   

Vi får svar på 24/4 23. 

 En lang snak om, hvordan vi er kommet hertil, og hvad det kræver at fortsætte 

den gode udvikling. Økonomi er en stor udfordring, og nødvendig for at fort-

sætte den gode fremgang  

Kristian inviterer Nicolai fra DBU til at komme og hjælpe os videre med de 

tanker Kristian har så vi kan komme i arbejdstøjet.  

b) Licens ansøgning 2023-2025 

Der skal laves nye kontrakter til en del af trænerne, dem er Kristian i gang med.  

c) Status trænerteam foråret 2023 

Vi er på plads i trænerteamet.  

2) Uddannelsesansvarlig (Mogens Hedelund) 

a) Status ITL 

http://www.vardeif.dk/
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Kristian har deltaget i møder med borgmester og skoledirektøren og direktør for 

kultur og golf og badminton.   

Det førte til, at man har fundet en løsning, så pigerne kan ”slippe for nogle 

skole timer” mandag og torsdag er uændret.  

Der har været screening på VITA -  6 spiller er kommet ind (4 fra Varde). 

Info og ITL møde 22/3 – ansøgningsfrist 11/4.  

 

3) Støtteforeningen gruppe (Louise Nielsen/Aase Damgaard) 

Støtteforeningen har afholdt generalforsamling. Der er enighed i støtteforeningen, om 

at der er en del ændringer der er nødvendigt for fremtiden, her kan nævnes følgende: 

• Vedtægter gennemgås og tilpasses, herunder også formål 

• Ændringer i struktur, organisation og setup 

• Der skal en hel del flere person i støtteforeningen, således at opgaverne bliver 

overkommelige 

• Der er lagt op til, at disse tiltag skal på plads i løbet af foråret og forsommeren, 

hvorefter der indkaldes til en ekstra ordinær generalforsamling for at vedtage disse æn-

dringer. 

Den nuværende Støtteforening skal fortsætte som dem der skaffer penge og plejer 

sponsorerne. Louise, Martin og Aase forlader gruppen ved den ekstra ordinære gene-

ralforsamling, for at starte en udvalg op, der udelukkende arbejder med, at skabe soci-

ale aktiviteter for både, pige/kvinde, drenge og børn.  

Kamp mener at den nye støtteforening skal bestå af en gruppe, hvor der er en der er en 

blæksprutte, som sikre at alt sker til tiden, bliver meldt ud mv.   - og en som driver net-

værk, og 2-3 antal der skaffe sponsorer. Kravet til den målsætning vi ser ind i vil kræve 

ca. 1 mill. mere i stigning pr år de næste 4 år.  

4) Sponsorgruppen (Torben Kristiansen) 

a) Økonomisk støtte ift. budget 2023/2024. 

Der skal allerede nu lægges en plan for den økonomiske støtte som Støttefor-

eningen vil kunne levere til den/de kommende sæsoner, idet vi håber på at vi 

også er en af de klubber som får licens for sæsoner 2023/2024 – 2024/2025. 

Trænere og ledere som skal på aftale/kontrakt, skal forhandlingerne snart 

iværksættes. 

Ikke meget nyt på programmet – der skal skabes et nyt hold til Støtteforeningen 

jf. ovenstående.  

En enkelt er Torben i forhandling med i forhold til sponsorat. Ikke afgjort 

endnu.  

5) Materielansvarlig (Martin Damgaard) 

Udvalget er blevet tildelt 90.000 kr. af hummelmidlerne og 9.000 kr. til Aserve, disse 

dækker 2023. 

Mail til Kurt omkring den store ”omsætning” i materiel – især bolde. Kurt har meldt ud 

og der bliver lidt mere skrap styring af tildeling af bolde, det er holdene nødt til selv at 

deltage mere i.  

http://www.vardeif.dk/
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Der er godt gang i klargøring af det nye tøj der er bestilt efter at Hummelmidlerne er 

tildelt os.  

6) Eventuelt 

Mogens:  Gratis Teams nedlukkes 12/4 23, hvad gør vi så? Og det er vigtigt at  

Kristian:  arbejder på, at vi kan få nogle adgange til 365 inkl. mail mv, så vi ikke skal 

sende fra forskellige private/arbejdsmails.  

  

http://www.vardeif.dk/
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Møderække forår 2023 

Onsdag d. 12/4-2023 – flyttes til slut april – og så ændre vi det til et strategimøde.  

Kristian tager fat i Nicolai fra DBU og aftaler en dag han kan komme over til strategi-

mødet.  

Onsdag d. 31/5-2023 

Onsdag d. 21/6-2023, kan være en skidt dato – da det er i den uge studenterne springer. 

http://www.vardeif.dk/

